
 

Beste lezer, 
 

Mijn naam is Corrie Jansen-Van den Brink. 

Vanaf april 2023 maak ik als raadslid deel uit 

van het bestuur van VNG Gelderland en in deze 

column wil ik mij graag aan u voorstellen. 

 

Sinds 2014 mag ik voor de lokale partij Gemeentebelang in mijn mooie 

gemeente Nunspeet raadslid zijn. Na de nodige functies in besturen vroeg 

iemand mij: "Is raadslid zijn niet iets voor jou?" 

Dat zette mij aan het denken en ik besloot mij aan te sluiten bij onze lokale 

partij. Mijn motivatie was en is nog steeds dat ik wil bijdragen aan dat wat 

goed is voor onze inwoners. Mij inzetten voor de directe omgeving van mijn 

familie, vrienden en kennissen in de gemeente waarin ik geboren en 

opgegroeid ben, is mijn drive. Naast het raadslid zijn heb ik geen vaste baan, 

maar ik kan mijn tijd goed kwijt in het raadswerk, contacten met inwoners, 

vrijwilligerswerk, mantelzorgtaken en in mijn grote passie motorrijden. 
 

In de periodes dat ik nu raadslid mag zijn zie ik veel taken en besluiten 

wegglijden vanuit gemeenten naar verschillende regio's. Dit heeft diverse 

oorzaken en het betekent dat veel besluiten die inwoners aangaan, steeds 

verder bij de raad vandaan komen te liggen. 
 

Toen tijdens een Dag van de Gelderse Gemeenten werd aangegeven dat er ook 

een nieuw raadslid gevraagd werd voor het bestuur, werd ik opnieuw 

aangesproken of dit iets voor mij zou zijn. 

Voor mij was dat het moment om te reageren op de vacature, omdat ik graag 

mijn regio in het bestuur wil vertegenwoordigen. Zo is mijn drive om het goede 

voor inwoners te willen doen verder uitgegroeid. 
 

De Noord-Veluwe is een bijzondere regio. Wat eigenzinnig, het ligt ook wat ver 

bij Arnhem en Den Haag vandaan, maar is zeker belangrijk genoeg om zich 

overal te laten zien. Hier wil en zal ik de komende jaren zeker een bijdrage aan 

leveren. 
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